
 

Side 1 

 

Referat fra ordinær generalforsamling i Ørding Ferieby 25/05 2013 i Ørding. 
 

 

kl. 10.00 i fælleshuset Bygaden i Ørding. 

 

Generalforsamlingen startede med en sang ”Blæsten går frisk over Limfjordens vande”. 

 

Dagsorden efter vedtægterne 

 

I alt 24 fremmødte, 13 ejendomme repræsenteret. 

 

Velkomst ved formanden. 

 

1) Valg af dirigent: 

Karl Jørgen blev valgt. Det blev konstateret at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2) Formandens beretning: Mogens orienterede om grundejerforeningens aktiviteter, herunder 

• Badebroen, opstilling sammen med Ørding Beboerforening, nedtagning i efteråret 

• Aktivitetsdagen med morgenkaffe og beskæring af beplantning. 

• Det opfordres til at det KUN er grenaffald der kan afbrændes på Blåklokkevej 8 

• Ørding byfornyelse starter i 2014 

• Udskiftning af materialerum på legepladsen 

• Tak til Hans for administration af badebroen, og de øvrige i bestyrelsen 

• Beskyttelse af affaldscontainere 

 

Beretningen blev godkendt. 

 

3) Regnskab: Thorkild gennemgik regnskabet. 

En max. På kr. 100.000 er et hensigtsmæssigt beløb i formue med mindre der skal anvendes et 

større beløb til noget konkret. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4) Forslag fra bestyrelsen: 

• Kontingentet foreslås uændret 700 kr. Vedtaget. 

 

5) Forslag fra medlemmer: 

• Ingen 

 

6) Valg til bestyrelsen: 

• Mogens (Kamillevej 1) blev genvalgt. 

• Søren (Blåklokkevej 1) blev genvalgt. 

  

 

 

7) Valg af suppleanter: 

Alex (Blåklokkevej 2) og Karin (Blåklokkevej 11) på valg, disse blev genvalgt. 



 

Side 2 

 

 

8) Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 

 Genvalg af Per (Brandbægervej 3) og Lotte (Blåklokkevej 4) 

 Frederik (Brandbægervej 4) blev valgt som revisorsuppleant. 

 

9) Eventuelt: 

• Postkasser (Adresse), Thorkild vil foranledige dette udført. 

• Trailer, foreningen har en til rådighed, den står hos Mogens. 

• Arbejdsdag med aftenarrangement vil blive afholdt d. 07. september 09:00 til morgenkaffe 

hos Mogens og Bente. 

• Bente ønsker at udtræde af aktivitetsudvalget og Christian og Gitte ønsker at sælge deres 

hus hvorfor der skal ske nyvalg til aktivitetsudvalget. 

• Karl Jørgen reparation af skilt. 

• Opfordring til nedklipning af beplantning til max. 2 meter. 

• Bente gjorde opmærksom på at bjørneklo skal fjernes evt. med hjælp af Morsø Kommune 

 

Formanden takkede for en god generalforsamling og ønskede en god sommer 

 

Karl Jørgen takkede for god ro og orden. 

 

Herefter var grundejerforeningen vært ved et stykke brød. 

 

Søren Henriksen 

Sekretær 


